

Referat af bestyrelsesmødet den 14. april 2025

Tilstede: Kim
Kaj
Tina
Afbud: Jørgen H
Jørgen O
Doris
Fraværende: Jørgen N

Referent: Tina

Gaveregulativ

Det er tidligere vedtaget at der gives en gave/buket til medlemmer som har været ude for et cykeluheld i klubregi.

Grundet et mindre antal fremmødte til dette bestyrelsesmøde, tager vi punktet op på næste bestyrelsesmøde den 19. maj 2025

Conventus

Kommunen har bevilliget et tilskud på max kr. 5000,00 til et kursus/genopfriskning i Conventus.

Conventus er det system som klubben anvender til økonomi og overblik over medlemmer.

Bestyrelsen finder datoer, hvor flest kan deltage, alternativt finder Jørgen H en dato hvor han og Pernille kan og så kan resten af interesserede fra bestyrelsen deltage hvis man kan den pågældende dato.

Status medlemmer

Der er desværre 17 som mangler at indbetale kontingent for 2025. Der vil blive sendt rykker ud efter Påske. Vi opfordrer til, at man får indbetalt sin kr. 300,00 så kasseren ikke skal rykke alt for mange. Kig evt. i din uønsket/spam mappe i din mail.

Status opstart af udendørssæsonen

Vi er starte op udendørs, hvor vi til og med tirsdag den 15/4-25 starter kl. 17.30.

Det er igen tirsdage, hvor der er størst fremmøde repræsenteret af henholdsvis Hold 1 og Hold 2.

Hold 2 er stabile om tirsdagen anført af Michael Werge, hvor der møder 6-7 ryttere op hver tirsdag.

Vi håber at dette fortsætter, så vi er stærkt repræsenteret på Hold 2.

Hold 1 møder stadig stabilt op både tirsdag og torsdag.

Ønsket er dog at begge hold kan være repræsenteret torsdage og søndage.

For at imødekomme at flere møder op på træningsdagene, er det vigtigt, at der bliver lagt begivenheder op, eller på anden vis skrevet på Facebook, at man kommer til træning.

Status klubbetøj

Tøjet er modtaget i klubben og der er udsendt mail til medlemmerne om afhentning. 10 medlemmer har allerede hentet deres tøj men der mangler stadig 11 medlemmer at hente deres bestilte tøj. Ring til Jørgen Hansen for nærmere aftale om at hente tøjet.

Status Stjerneløbet

Søndag den 13. april afholdt vi klubbens Stjerneløb arrangeret af Jørgen H.

Tak til Jørgen H for arrangementet.

Der var 7 ryttere der deltog i Stjerneløbet. Alle kom godt rundt på ruten til trods for en strid modvind og efterfølgende var der kaffe og kage og lodtrækningspræmier fra Taastrups lokale cykelforretning PJ Cykler. Tak til PJ Cykler for sponsorerede gavekort.

Hvad er grunden til den manglende deltagelse fra klubbens medlemmer?

- Er det tidspunktet for hvornår det ligger på sæsonen?
- Er det for konkurrencepræget?
- Er der ikke ønsker om aktiviteter i klubben?

Førstehjælpskursus

TIK tilbyder 1. hjælps kursus til alle TIK medlemmer. Der er opslag på klubbens Facebook, hvor man kan læse mere om tilmelding til kurset. Vi kan kun opfordre til at tilmelde sig et hold, da det før er set, at vi har haft uheld på træningsturene.

Hjemmeside

Kim og Tina vil være primære på hjemmesiden. De finder nogle datoer og aftaler et møde med Karsten Weikop i forhold til kursus/gennemgang af hjemmesiden.

Mødetider og forplejning af bestyrelsesmøder

Bestyrelsen har tidligere besluttet at droppe madforplejning til bestyrelsesmøderne af hensyn til økonomien. Der har tidligere været indkøbt sandwich fra en sandwichbutik i Taastrup, som var en del dyrere end øvrige detailbutikker.

Da bestyrelsesmøderne starter kl. 17.30 af hensyn til ikke at komme alt for sent hjem, kan det godt være besværligt for nogle at nå at spise aftensmad denne dag. Vi er ikke afvisende for at finde en alternativ løsning til madforplejning og bestyrelsen besluttede, at Kim undersøger muligheden for madforplejning til rimelige penge.

General deltagelse i klubaktiviteter og fremmøde til træning

Det er et tilbagevendende emne i bestyrelsen om, hvordan vi får flere af klubbens medlemmer til at deltage i de ugentlige træningsdage, men også til at deltage i de få aktiviteter som vi prøver at arrangere gennem året.

Det er hårdt når man er arrangør af et arrangement i frivillig klubregi, og så deltagerantallet er småt. Bestyrelsen håber jo, at dem der er medlemmer af cykelklubben også vil deltage i det omfang man kan til træninger og arrangementer i klubben.

Kaj vil forsøge at tage fat i Bo Wacker med henblik på en kontakt til DGi for at høre, om vi kan få en ud til at tale med bestyrelsen om fremmøde til træning. Er der noget vi kan gøre anderledes?

Kim skriver et udkast til en mail, som udsendes til alle medlemmer, omhandlende forslag til mere aktivitet i klubben.

Hvad skal der til – hvad kan vi gøre?

Når der er kommet tilbakemeldinger/svar vil bestyrelsen gennemgå svarene, som kan udmønte i en klubaften for alle medlemmer.

Næste bestyrelsesmøde er mandag den 19. maj 2025 kl. 17.30 (datoen er rykket grundet flere på trænings camp i uge 18/19)